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רבים מציעים לנו ‘תרופות’ עם ים של הבטחות לישועות כאן ועכשיו.
היזהרו מחיקויים! אל תיתנו לאף אחד להוליך אתכם שולל. סל התרופות

של רבי נחמן הוא הדבר האמיתי!

לכל חברי קופת חולים ברסלב שלום.

ברצוני להודיע לכל מי שמפקפק בדבר, שכל סל הרפואות של הקליניקה
שלנו היא אך ורק מתוצרת רבי נחמן מברסלב ותלמידו רב נתן.

אני יודע, אני יודע, שהיום ישנם רבים שמציעים כל מיני “תרופות”
שלהם שהתרופות  מבטיחים  והם  מהירות,  ויותר  יעילות  יותר  שכאילו 
עובדות יותר טוב מהעצות הפשוטות והתמימות והעמוקות של רבינו, אבל

אני חייב להתריע – זו סכנה!

תבינו היטב – בתרופות האורגינליות של רבי נחמן ותלמידו הושקע ידע
לכל מעל  נפש  ומסירות  מעמיק  מחקר  של  רבות  ושנים  וסודי,  עתיק  רב 
לגלות כדי  ובניו  אשתו  נפש  ואת  נפשו  את  מסר  נחמן  רבי  דמיון. 

https://breslov.co.il/%d7%94%d7%99%d7%96%d7%94%d7%a8%d7%95-%d7%9e%d7%97%d7%99%d7%a7%d7%95%d7%99%d7%99%d7%9d/


תלמידו גם  הדורות.  בכל  אדם  לכל  המתאימה  במתכונת  אותן  ולהפיק 
ומסירות בגאונות  ויגע  טרח  התרופות  ושיווק  יצור  את  שהמשיך  אחריו 
המשך את  תבטיח  שגם  ביותר,  הטובה  בצורה  אותן  לנו  להגיש  מנת  על 
פעולתן עד לרפואה השלמה של כל בני האדם עד סוף כל הדורות והגאולה

השלמה.

אולי גם זה יעניין אתכם:

רפואת הדילוגים

טיפול נקודתי

תחשוב שאתה בטעפליק

הסוד של התינוקות

הקליניקה הייעודית של ב.י.ג פיש בע”מ

של מי הסיפור הזה?

המרפאה

לרתום את המחשבות

תמחזרו מחשבות טובות

השבת והמחשבה

מרשם בדוק לחיים מאושרים

דבר חדש לגמרי

מאושרים? לחיים  והכוונה  בעצות  מלאים  ספרים  רוצים 
הקליקו כאן והם בדרך אליכם!

אני חייב להזהיר אתכם – התרופות הללו מכילות מרכיבים רבים שאין
שום ילוד אישה יודע לרקוח אותם, ואין אף אחד בדור הזה שיודע מה
הם ואיך הם עובדים בדיוק. לכן אסור בשום פנים ואופן לנסות לחקות
ידי על  שהומלץ  ממה  שונה  במינון  אותן  לקחת  או  הללו,  הרפואות  את 
היצרן של  ההוראות  פי  על  ורק  אך  איתן  להתעסק  מותר  הראשי.  הרוקח 
מזקני שקיבלנו  הכללים  פי  על  רק  החדשים,  לתחלואים  אותן  ולהתאים 

בית החרושת.

https://breslov.co.il/%d7%a8%d7%a4%d7%95%d7%90%d7%aa-%d7%94%d7%93%d7%99%d7%9c%d7%95%d7%92%d7%99%d7%9d/
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בתרופות האורגינליות של רבי נחמן ותלמידו הושקע ידע רב עתיק
וסודי, ושנים רבות של מחקר מעמיק ומסירות נפש מעל לכל דמיון.

השתמשו רק בהן!

עלול זה  כי  מהמרכיבים,  חלק  רק  ולהביא  אותן  לפרק  לנסות  אין  גם 
להיות קטלני. יש חומרים מאוד חזקים בתוכן שאם הם לא באים ביחד עם
התרכובת המכילה חומרים נוספים שנועדו לאפשר לגוף ולנשמה לקבל את
את לבודד  אופן  בשום  תנסו  אל  גדולה.  סכנה  זו  הפעילים,  החומרים 
כלל! יועיל  ולא  מסוכן  זה   – הרפואה  את  להאיץ  כדי  הפעיל  החומר 
לא שימוש    – אחרים  חומרים  עם  אותם  לערב  שלא  להיזהר  צריך  בפרט, 
נכון שכזה עלול לגרום לתופעות לוואי קשות, וסם החיים היקר שמתחבא

שם עלול להפוך בשימוש לא נכון לסם המוות ר”ל.

היזהרו מחיקויים ומכל מיני כאלה שמציעים ‘תרופות’ של זבנג
וגמרנו. אצל רבי נחמן זה לא עובד כך! הנוסחה פועלת אחרת לגמרי!…

אותם של  מחדש  המעובדות  התרופות  כאילו  שמראים  לסקרים  תתפתו  אל 
מהר, יותר  פועלות  הן  בהתחלה  אולי  כי  טוב.  יותר  פועלות  חקיינים 
על המבוססות  תרופות  שיש  כמו  קשה.  לנזק  גורם  זה  הדרך  בהמשך  אבל 
האדם, את  גומר  ממושך  שימוש  אבל  נפלאות  עושות  שלכאורה  סטרואידים 
כך הן אותן “רפואות” שרוקחים היום יצרנים שלא שימשו כל צרכם ולא
על שעוברים  רק  ולא  נתן.  ומרבי  נחמן  מרבי  המקצוע  סודות  את  למדו 
הוראותיהם באופן מסוכן, אלא גם ברוב חוצפה אומרים שפועלים על פי



הגדול הרופא  של  דרכם  ממשיכי  שהם  סבתא  סיפורי  ומספרים  הוראותיהם 
ביחד עם עוזרו הנאמן – רבי נחמן ורבי נתן. הראיתם אי פעם חוצפה

שכזו?

רופאים שאותם  המראות  התעודות  את  לראות  דרשו  היזהרו!  רבותי! 
היין טעם  את  לטעום  דרשו  הראשי.  מהמפעל  הסמכה  קיבלו  ורוקחים 
ההונגרי שהוא הסימן לתרופות האורגינליות, שאין מי שיודע סוד הטעם
הזה. רק שמי שנאמן למסורת בית החרושת ליהדות של רבי נחמן מברסלב,
שרפואתו לזהות  אפשר  ידו  ועל  ברפואותיו  ממילא  עובר  הזה  הטעם 

רפואות אמת.

הרפואות שכל  המאמצים  כל  את  שאעשה  מבטיח  הקליניקה,  מצד  ואני, 
שמציעים אצלנו יגיעו ממקור נאמן ולא יתערב בהן זר חלילה.

בברכת רפואה שלמה ובריאות איתנה!

ב.י.ג פיש וצוות הקליניקה

בקישור תמצאו  אישית  צמיחה  בנושא  נוספים  ומרתקים  נפלאים  מאמרים 
הזה.

https://breslov.co.il/post-category/%d7%a8%d7%95%d7%97%d7%a0%d7%99%d7%95%d7%aa/%d7%a6%d7%9e%d7%99%d7%97%d7%94-%d7%90%d7%99%d7%a9%d7%99%d7%aa/
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